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ברמת השרון ועדת תרבות שסייעה למחזיק התיק, אז גיא קלנר, ולצוות המקצועי באגף בקבלת   בעבר היתה
 החלטות, קיימה סיעור מוחות ועסקה בקידום תכניות והופעות בידור ואירועי תרבות ואמנות בעיר. 

 
גיוון,  רשות) קיימת בערים ובמועצות רבות ותועלתן רבה מאוד ביצירת  יש לציין כי ועדת תרבות (כועדת

 פיתוח תכניות וקביעת אופי האירועים. 
 

רק לאחרונה, עלו בין בדיונים פרטניים ובין בישיבת הקואליציה, שורת רעיונות ומחשבות העוסקות בתרבות 
  ובאמנות.

 
המועצה האחרונה הוצג עניין ה"זיקוקים השקטים" בידי סגן ראש העיר, מר דני לביא, ולבסוף הודיע  בישיבת

 שונות. חפשו ויחשבו על פתרונות אחרים ואפשרויותבישיבה כי י 
 

חגיגות יום העצמאות ואירועים אחרים בעיר  דיון חשוב מעין זה יכול ויוביל לדיון עירוני העוסק בכלל באיפיון
 ומצדיק הקמת ועדה מעין זו שתקבל החלטות שיובאו לאישור המועצה. 

   
 : כדלקמן  אשר על כן, מועצת העיר תחליט

 
נציגי.ות   7 -מועצה ו חברי.ות 6חברים.ות שתמנה  13יר מחליטה על הקמת ועדת תרבות בת מועצת הע

 ציבור. 
 הועדה תאושר בישיבת המועצה הבאה. 

 
 יינתן ייצוג כמשקיפים קבועים לראש תחום הצעירים וליו"ר וסיו"ר מועצת הנוער. בועדה

 
נוגע לרפרטואר ההופעות והאירועים של דיון בהמלצות והצעות אגף התרבות והאמנות ככל ה הועדה תקיים

בתחום התרבות ותבטיח שיינתן מענה לכלל   הזמניים, קידום פרוייקטים האגף, התערוכות והמיצגים
 הציבורים בכלל הגילאים בעיר. 
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